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 Z Á P I S N I C A 
 z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou 

konaného dňa 21.4.2023  v zasadačke obecného úradu  
 
Prítomní:           MVDr. Peter Olejník, starosta obce         
                            Poslanci OcZ: podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:       František Bezek, Bc. Ján Potocký, Radoslav Šuhajda 
 
Ďalší prítomní:  Bc. Anna Fedorišinová – referentka obce 
                            PhDr. Ing. Stanislava Minárová – hlavná kontrolórka obce 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, schválenie 
programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od 01.02.2023 do 30.06.2023 
4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
5. Folklórne slávnosti obce 2023 
6. Informácia o prebiehajúcich a pripravovaných investičných akciách 
7. Vyjadrenie k dodatočnému povoleniu stavby 
8. Rôzne 
9. Záver 

 
 
Bod č. 1. : Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, 

schválenie programu rokovania  
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník.  Na 
úvod všetkých prítomných privítal a skonštatoval, že na zasadnutí je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov. Zasadnutie OcZ je teda uznášania schopné. 

     Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov – Oľgu Naščákovú a Igora Radyka, za 
zapisovateľku Annu Fedorišinovú, referentku Obecného úradu Rakovec nad Ondavou.  
     Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený v pozvánke na 
OcZ.  K návrhu programu poslanci OcZ nevzniesli žiadne  pripomienky  a program zasadnutia 
schválili. 
 
 
 
Uznesenie č. 2/a/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
 
 OcZ schvaľuje program zasadnutia 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -        -      - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 
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 Bod č. 2.: Kontrola plnenia uznesení 
     Starosta obce informoval poslancov OcZ o stave plnenia uznesení a úloh plynúcich 
z rokovaní OcZ: 

- Kanalizácia obce (zberač A, A3A, A1, A1A, A2, A3B a zberač B) ukončená. 
Kolaudácia by mala prebehnúť do 30 dní. Krajnice sa po výkope naďalej priebežne 
zasypávajú, mostíky sa upravia do povôdného stavu. Približne v piatich prípadoch je 
nutné opraviť aj čelá na mostíkoch, čo  bude financované obcou.  

- Rekonštrukcia horného poschodia budovy materskej škôlky – opravili sa všetky 
miestnosti spolu s kúpelňou a schodiskom. 

 
 
 
Uznesenie č. 2/b/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
 
OcZ berie na vedomie informáciu o stave plnenia uznesení. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
Bod č. 3.:Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od 01.02.2023 do 
30.6.2023 
 
Schválené bez výhrad a pripomienok. 
 
Uznesenie č. 2/c/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
 
OcZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od 01.02.2023 do 
30.06.2023 
  
a  poveruje hlavného kontrolóra obce Rakovec nad Ondavou PhDr. Ing. Stanislavu Minárovú, 
PhD.  výkonom  kontrol v zmysle Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 
2023 
 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

             0 
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Bod č. 4.: Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
 
K správe o kontrolnej činnosti obecné zastupiteľstvo nemalo žiadne pripomienky. 
 
 
Uznesenie č 2/d/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
 
OcZ schvaľuje  Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 
 
 
Bod č. 5: Folklórne slávnosti obce 2023 
 
Termín folklórnych slávností bol navrhnutý už tradične na druhú júlovú nedeľu – 9.7.2023. 
Do programu boli navrhnuté: 

PUĽS – Poddukelský umelecký ľudový súbor, 
DFS Raslavičanik, 
FS Kečera (Jakubany), 
Ľudová hudba Štefana Cínu. 

 
Zároveň bolo spomenuté, že skupina MADUAR prejavila záujem koncertovať v miestnom 
parku.  Poslanci Ocz sa zhodli, že najvhodnejší termín v prípade koncertu by bol – v sobotu 
8.7., prípadne 15.7.2023, čo bude skupine MADUÁR navrhnuté. 
 
V tomto bode programu starosta oboznámil poslancov aj s akciou „DEŇ DETÍ“, ktorú bude 
organizovať Pizzéria Fajta v spolupráci s obcou.    
 
 
Uznesenie č. 2/e/2023  
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
 
OcZ schvaľuje  termín folklórnych slávností obce Rakovec nad Ondavou – 9.7.2023, 
schvaľuje program folklórnych slávnosti:  PUĽS – Poddukelský umelecký ľudový súbor, 

DFS Raslavičanik, 
FS Kečera (Jakubany), 
Ľudová hudba Štefana Cínu, 

 
schvaľuje akciu „Deň detí“, organizovanú Pizzériou Fajta v spolupráci s obcou Rakovec n.O. 
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Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 
Bod č. 6.: Informácia o prebiehajúcich a pripravovaných investičných akciách 
 

- Ukončená kanalizácia v časti obce Dolný Koniec, pričom krajnice a mostíky sa budú 
dávať do pôvodného stavu. 

- Rekonštrukcia horného poschodia materskej škôlky, pričom okrem pôvodne plánovanej 
miestnosti pre folklórny súbor sa zrekonštruovali aj priestory núdzového bytu v MŠ 
a schodisko (oprava stien – lepidlo, sieťka, strop, odpady a odklad v kúpelni, plávajúce 
podlahy). V tejto časti poslanec Marek Bakajsa na základe sťažností učiteliek MŠ 
a riaditeľky ZŠ s MŠ upozornil na stav dolných priestorov materskej školy. 
O problematike sa diskutovalo.  

 
- MAS (miestna akčná skupina) – vypracovaný projekt na prestrešenie prechodov medzi 

budovami základnej školy a na vybudovanie altánku je na hranici schváliteľnosti, z toho 
dôvodu bude použitý pri inej výzve. Zároveň bude podaný projekt  na opravu 
vnútorných priestorov 2. stupňa základnej školy. 

- Žiadosť o finančné prostriedky na rekonštrukciu  budovy telocvične bude namiesto 
Environmentálneho fondu  použitá pri  výzve  z Plánu obnovy, kde sú podmienky na 
schválenie projektu výhodnejšie.  

 
 
 
Uznesenie č. 2/f/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
 
OcZ berie na vedomie informáciu o prebiehajúcich a pripravovaných investičných akciách 
obce 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 
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Bod č. 7.: Vyjadrenie k dodatočnému povoleniu stavby 
 

    V tomto bode programu boli poslanci OcZ oboznámení so žiadosťou p. Veroniky 
Marinčákovej o dodatočné povolenie stavby a následne so žiadosťou o vydanie potvrdenia, že 
dodatočné stavebné povolenie nie je v rozpore s verejnými záujmami chránenými stavebným 
zákonom, najmä s cieľmi a zámermi územného plánovania a osobitnými predpismi.  
 
Žiadosť o dodatočné stavebné povolenie je rozdelená na časť SO-01   - Prístavba k rodinnému 
domu a časť SO-02    – Hospodársky objekt.  
Voči časti SO-01 Prístavba k rodinnému domu poslanci OcZ nemali žiadne výhrady. Uvedená 
časť stavby nie je v rozpore s verejnými záujmami. 
 
V časti SO-02 Hospodársky objekt –  miestnou obhliadkou bolo zistené, že uvedená časť stavby 
je využívaná na chov koní, čo v žiadosti nie je uvedené. Tvrdením, že sa jedná o skladové 
priestory a hospodársku budovu bol stavebný úrad uvedený do omylu. Na základe zistených 
skutočností OcZ konštatuje, že nepovolená stavba v časti SO 02 je v rozpore s verejným 
záujmom chráneným stavebným zákonom, najmä  s cieľmi a zámermi územného plánovania 
a osobitnými predpismi. 
 
 
Uznesenie č. 2/g/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
  
OcZ konštatuje, že nepovolená stavba v časti SO 02 Hospodársky objekt je v rozpore 
s verejným záujmom chráneným zákonom č. 50/1976 Zb. v platnom znení a s cieľmi 
a zámermi územného plánovania. 
 
OcZ konštatuje, že nepovolená stavba v časti SO 01 Prístavba k rodinnému domu nie je 
v rozpore s verejným záujmom chráneným zákonom č. 50/1976 Zb. v platnom znení 
a s cieľmi a zámermi územného plánovania. 
 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
Bod č. 8 Rôzne 
 
 
- Žiadosť darcov krvi – Petra Bezeka a Igora Radyka o úľavu na poplatku za komunálne 

odpady na rok 2023. Obecné zastupiteľstvo v zmysle par. 82 ods. 3 zákona č. 582/2004 Z. 
z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady (zmiernenie tvrdosti zákona) žiadosti  vyhovelo. 

 
Uznesenie č. 2/h/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
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OcZ schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 
základe individuálnej žiadosti darcov krvi – Petra Bezeka a Igora Radyka -  v zmysle par. 82 
ods. 3 zákona č. 582/2004 Z. z. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 

-  Žiadosť p. Adamkovej o osadenie odtokovej  rúry a následné zasypanie rigola pred 
domom č. 303. Vytvorí sa viac miesta na parkovanie vozidiel a zabezpečí sa plynulý 
prechod vozidiel po vedľajšej miestnej komunikácii. Obecné zastupiteľstvo žiadosti 
vyhovelo za podmienky, že bude zabezpečený dostatočný odtok vody z priľahlej 
komunikácie.  

 
 
Uznesenie č. 2/ch/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.4.2023 
 
OcZ schvaľuje osadenie rúry a zasypanie rigola pred domom so súp. č. 303. Zároveň musí byť 
splnená podmienka, že bude zabezpečený dostatočný odtok vody z priľahlej miestnej 
komunikácie. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za   -     -  - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 

- p. Naščáková sa informovala ohľadom vystúpenia detí zo základnej školy na 
folklórnych slávnostiach a na stavaní mája.  Starosta obce uviedol, že tento rok deti zo 
základnej školy so svojim programom nevystúpia. Od septembra sa v ZŠ s MŠ otvorí 
folklórny krúžok pod vedením folklóristu – Ing. Martina Ťaska.  Ďalej p. Naščáková 
navrhla, aby sa v budúcnosti riešili aj kroje pre deti. V súčasnosti totiž používajú kroje, 
ktoré pre náš región nie sú reprezentatívne.  

- p. Naščáková upozornila na výkop pri p. Micankovi, kade steká blato a na základe 
ústnych sťažností občanov sa informovala o výkope na ceste k cintorínu (medzi domami 
č. 125 a 128).  Starosta zopakoval, že výkopy po kanalizácii sa priebežne zasypávajú, 
neskôr (po dostatočnom usadení) sa pokryjú asfaltom. 

- p. Peter Bakajsa – navrhol, aby sa folklórne slávnosti viac spropagovali (plagáty 
poroznášať aj do okolitých obcí). Takisto upozornil na ďalší výkop – pri p. Telekyovej.   

- p. Igor Radyk sa informoval ohľadom úpravy komunikácie  pri bytovom dome č. 210, 
kde z cesty trčia vodovodné ventily a je tam niekoľko výtlkov obmedzujúcich prejazd. 
Starosta informoval, že požiadavka na úpravu komunikácie bolo zaslaná, pričom obci 
bolo doručené stanovisko VVS, a.s. Košice, závod Michalovce, že úprava terénu bude 
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vykonaná v najbližšom možnom termíne s prihliadnutím na vyťaženosť pracovníkov, 
techniky a vhodné poveternostné podmienky.  

- ďalej p. Igor Radyk upozornil, že v kontajneroch na cintoríne je nanesený odpad 
z domácností. Ďalej poslanci diskutovali, čo všetko je  na cintoríne potrebné vykonať 
(lavičky, oplotenie). 

- p. Igor Radyk upozornil, že cesta (ulička)  pri dome č. 114 je často neprejazdná kvôli 
odparkovanému autu v strede cesty.   

- p. Juraj Leško – upozornil obecné zastupiteľstvo na potrebu zabezpečiť človeka na 
kosenie a lajnovanie trávnika na futbalovom ihrisku. Starosta osloví občanov, ktorí by 
túto prácu za vhodných podmienok mohli vykonávať. 

 
 
 
Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 
prítomným poďakoval  za účasť a tým zasadnutie OcZ ukončil.  
 
 
 
Zapísala: Anna Fedorišinová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa  21.4.2023 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:                                        …………………………………….. 
 
 
 
 
                                        …………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         MVDr. Peter Olejník 
                starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 


